

# D11说明书 单页尺寸60\*100mm

**BSP-D11**

### 无线控制器说明书

**功能按键示意图:**

**产品特性参数:**

1. 工作电压: DC3.7V  
2. 工作电流: 约 10mA  
3. 持续使用时间: >20h  
4. 休眠电流: <5uA  
5. 充电电压/电流: DC5V/500mA  
6. 蓝牙容量: 350mA  
7. 电池重量: <80g  
8. 待机时间: 满电放置 60 天

**产品使用说明:**

**安卓 ShootingPlus 模式 (鸿蒙系统与安卓 ShootingPlus 模式相同):**  
按住“B”不放, 再按“HOME”键, 进入标准安卓模式, 手柄指示灯快闪, 当安卓/鸿蒙手机搜索到“BSP-D11”设备名时, 选择连接, 连接成功后, 手柄指示灯常亮【橙色】。  
安卓/鸿蒙标准模式下, 可下载各种游戏厅, 进入平台下载所需要的游戏。

**IOS MFI 模式:**  
按住“B”不放, 再按“HOME”键, 2秒后进入 V3 安卓模式, 手柄指示灯闪烁, 当安卓手机搜索到“BSP-D11”设备名时, 选择连接, 连接成功后, 手柄指示灯常亮【红色】。  
已成功连接过, 可以直接按“HOME”键, 指示灯慢闪, 自动回连。

**适用说明:**

1. 产品采用人体工程学设计, 手感舒适。  
2. 具有伸缩功能, 可以拉伸收缩长度为 142-260mm 的手机。  
3. 采用蓝牙 5.2 EDR/BLE 蓝牙, 手柄通过蓝牙与手机等主机连接。  
4. 支持 ShootingPlus APP, AP, 可以通过手机应用市场下载。  
5. 支持安卓和鸿蒙 HD 标准模式, 支持各种游戏厅游戏。  
6. 支持安卓 6.0 以上系统, 支持 MFI 游戏。  
7. 支持 iOS 13.0 以上系统, 支持 ShootingPlus 安卓模式。  
8. 支持 PS3/PS4/SWITCH 主机蓝牙连接游戏, 并具有陀螺仪功能。  
9. 支持 Windows 10 系统笔记本电脑蓝牙连接, 支持 X-Input 游戏。  
10. 支持 USB 有线, 可以玩 PC/PS3/SWITCH 的游戏。  
11. 手柄可通过在手机上安装 GamepadSpace APP 进行固件升级与更多附加功能修改和设置  
★ 因手机系统问题, 个别手机可能不支持此设备  
★ 因官方游戏平台软件升级或代号变更等不可抗用的因素造成部分游戏无法与本产品连接操作, 我公司不负任何责任。对此公司保留最终解释权。

-- P01 --

**PC X-input 蓝牙模式:**  
按住“B”不放, 再按“HOME”键, 2秒后进入电脑蓝牙模式, 手柄指示灯快闪, 打开电脑找到添加蓝牙设备, 点击搜索, 选择“BSP Wireless Controller”设备名时, 选择连接。已成功连接过, 可以直接按“HOME”键, 指示灯慢闪, 自动回连。

**PC 2.4G 电脑接收器模式:**  
按住“B”不放, 再按“HOME”键, 2秒后进入电脑模式, 手柄指示灯快闪, 为PC连接模式, 电脑接收器插到电脑上, 连接成功后, 手柄指示灯常亮【青色】。  
已成功连接过, 可以直接按“HOME”键, 指示灯慢闪, 自动回连。

**马达震动力度调节:**  
按住TURBO+右摇杆上下可以增强减弱马达震动幅度

**宏编程:**

**背部宏扩展设置:**  
① 按住手柄的“编程键”不放, 再按“M1”, 此时指示灯会快闪, 这个是设置模式【M1设置方法上】。  
② 设置模式开启后指示灯会快闪, 这个时候就能设置按键, 手柄按什么键就会录入M1按键上, 如按一下A键, 这个A键就会录入到M1上【按顺序为列单, 其他键位也均可录入】。  
③ 如需设置多个按键, 一下A再按B再按X再按Y, 这样按M1后设置的就是A B X Y【此按键设置为列单, 其他按键顺序均可以按12个ABXY+上下左右/L/R/Z/X】。  
④ 按键设置完后, 再按一下M1即为完成操作, 此时指示灯常亮。

**ABXY键值互换功能:**  
按住手柄“Y”+“A”+“HOME”, ABXY键值可按PC布局键值和Switch布局键值互换。

**操作使用模式:**

蓝牙模式:		Android/鸿蒙系统	iOS系统
适用系统	ShootingPlus V3	安卓标准模式	iOS MFI模式
工作模式	X+HOME	X+HOME	B+HOME
模式对称 (长按2秒)	A+HOME		
状态指示灯	红	橙	紫
备注	玩安卓市场 下载的游戏	玩安卓HD 游戏厅游戏	玩ShanWan MFI App可以下载

**电脑接收器以及数据线模式:**

工作模式		电脑/PC/蓝牙	PC 2.4G	PS3/PS4/PS5	Switch
模式对称 (长按2秒)	RB + HOME	LB + HOME	插USB数据线	RT+HOME 或插USB	
状态指示灯	青	青	蓝	绿	
备注	玩X-input游戏	玩X-input以及D-input游戏	玩PS3/PS4游戏	玩Switch游戏	

\*电脑需要选配电脑接收器

**注意事项:**

1. 请不要把本产品放在潮湿或高溫地方存储;
2. 不要剧烈, 摔打、撞打、刺穿、或试图拆分本产品, 以免对产品造成不必要的损害;
3. 产品内置电池, 请勿和垃圾一起丢弃;
4. 不要在靠近火源或其它热源的地方对产品进行充电;
5. 非专业人员请勿拆卸本产品, 否则不在售后保修服务。

**产品清单:**

- 无线手柄 \*1
- 说明书 \*1
- TYPE-C USB 拨 \*1

-- P02 --

**有线模式:**  
1. 有线模式下自动识别各个系统平台, 可以支持的系统平台有安卓、PC(D+input与X-input)、PS3/PS4/PS5/Switch。  
2. 在PC上, 按“HOME”键2秒可以对PC/PS3模式与XBOX360模式之间切换。  
3. 在iOS16.0以上系统支持按住“START”键再插入USB连接OSU电脑、IOS手机、IOS平板。  
4. 在安卓手机系统下, 按住“TURBO”再插入USB连接安卓手机/平板, 为X-input有线模式。

**TURBO设置:**  
按住“A”再按“T”, 则为“A”键  
第二次按“A”再按“T”, 则为“A”键自动连发。  
第三次按“A”再按“T”, 则为“A”键开关(恢复原状)

**注意事项:**

当“A”键在AUTO自动连发的情况下, 按住“TURBO+右摇杆上下”设置自动连发的速度, 分别一秒15下, 一秒25下, 一秒35下。(注: 其他功能设置方法同上)

-- P03 --

**SWITCH 模式:**  
在SWITCH主机, 选择 手柄 Controllers-->更改把手/顺序 ChangeGrip/order, 进入到SWITCH主机配对模式, 按住L+R键, 按住“HOME”键, 指示灯闪烁, 配对成功后, 手柄指示灯常亮【紫色】。  
已成功连接过, 可以直接按“HOME”键, 指示灯慢闪, 自动回连。

**注意事项:**

MFI游戏可以到ShanWan MFI app 下载。

-- P04 --

**马达震动力度调节:**  
按住TURBO+右摇杆上下可以增强减弱马达震动幅度

**ABXY键值互换功能:**  
按住手柄“Y”+“A”+“HOME”, ABXY键值可按PC布局键值和Switch布局键值互换。

-- P05 --

**背部宏扩展设置:**  
① 按住手柄的“编程键”不放, 再按“M1”, 此时指示灯会快闪, 这个是设置模式【M1设置方法上】。  
② 设置模式开启后指示灯会快闪, 这个时候就能设置按键, 手柄按什么键就会录入M1按键上, 如按一下A键, 这个A键就会录入到M1上【按顺序为列单, 其他键位也均可录入】。  
③ 如需设置多个按键, 一下A再按B再按X再按Y, 这样按M1后设置的就是A B X Y【此按键设置为列单, 其他按键顺序均可以按12个ABXY+上下左右/L/R/Z/X】。  
④ 按键设置完后, 再按一下M1即为完成操作, 此时指示灯常亮。

**手柄充电/休眠/唤醒功能:**  
1. 手柄充电功能:  
- 低电时, 指示灯快闪;  
- 充电时, 指示灯慢闪;  
- 充满时, 手柄关机。  
2. 手柄休眠/唤醒/机关功能:  
A. 手柄在5分钟内没有任何按键操作时自动关机休眠;  
B. 当需要重新操作时按需按“HOME”键唤醒即可回连;  
C. 在开机状态下, 长按“HOME”键8秒, 产品关机, 所有LED指示灯熄灭。

-- P06 --

**产品清单:**

- 无线手柄 \*1
- 说明书 \*1
- TYPE-C USB 拨 \*1

-- P07 --

**BSP-D11**

### Wireless controller manual

**Schematic diagram of function buttons:**

**Product characteristic parameters:**

1. Working voltage: DC3.7V  
2. Working current: approximately 10mA  
3. Continuous use time: >20h  
4. Sleep current: <5uA  
5. Charging voltage/current: DC5V/500mA  
6. Bluetooth transmission distance:<8M  
7. Battery capacity: 350mA  
8. Standby time: 60 days when fully charged

**Product Instructions:**

**Android ShootingPlus mode (HarmonyOS and Android ShootingPlus modes are the same):**  
Hold down the “B” button, then press the “HOME” button to enter V3 Android mode. The controller indicator light will flash quickly. When the Android/HarmonyOS phone searches for the device name “BSP-D11”, select “connect”. After successful connection, the device name “BSP Wireless Controller” will be displayed on the screen, and the indicator light will remain on [orange].  
Successfully connected, you can directly press the “HOME” button, the indicator light will flash slowly, and it will automatically reconnect.  
Afterwards, the indicator light on the handle remains on [red].

**IOS MFI mode:**  
Hold down “B” and then press the “HOME” button. After 2 seconds, enter iOS MFI mode. The controller indicator light will flash quickly. When the Apple phone searches for the device name “DUALSHOCK 4 Wireless Controller”, select “Connect”. After successful connection, the device name “BSP-D11” will be displayed on the screen [purple].  
Successfully connected, you can directly press the “HOME” button, the indicator light will flash slowly, and it will automatically reconnect.  
MFI games can be downloaded from the ShanWan MFI app.

**Android / Harmony OS key mapping function:**  
Follow the official account “ShootingPlus” and view the default operating instructions in the official account. If you want to change the key mapping, you can download the “ShootingPlus” APP, ShootingPlus App, and Hengmeng systems can be downloaded from various mobile application markets.

**注意事项:**

1. 该产品采用人体工程学设计, 手感舒适。  
2. 配备了伸缩功能, 可以拉伸收缩长度为 142-260mm 的手机。  
3. 采用蓝牙 5.2 EDR/BLE 蓝牙, 手柄通过蓝牙与手机等主机连接。  
4. 支持 ShootingPlus APP, AP, 可以通过手机应用市场下载。  
5. 支持安卓和鸿蒙 HD 标准模式, 支持各种游戏厅游戏。  
6. 支持安卓 6.0 以上系统, 支持 MFI 游戏。  
7. 支持 iOS 13.0 以上系统, 支持 ShootingPlus 安卓模式。  
8. 支持 PC/PS3/SWITCH 主机蓝牙连接游戏, 并具有陀螺仪功能。  
9. 支持 Windows 10 系统笔记本电脑蓝牙连接, 支持 X-Input 游戏。  
10. 支持 USB 有线, 可以玩 PC/PS3/SWITCH 的游戏。  
11. 手柄可通过在手机上安装 GamepadSpace APP 进行固件升级与更多附加功能修改和设置  
★ 因手机系统问题, 个别手机可能不支持此设备  
★ 因官方游戏平台软件升级或代号变更等不可抗用的因素造成部分游戏无法与本产品连接操作, 我公司不负任何责任。对此公司保留最终解释权。

-- P10 --

**PC X-input Bluetooth mode:**  
Press and hold the “B” button, then press the “HOME” button to enter the standard Android mode. The controller indicator light will flash quickly. When the Android/HarmonyOS phone searches for the device name “BSP-D11”, select “connect”. After successful connection, the device name “BSP Wireless Controller” will be displayed on the screen, and the indicator light will remain on [orange].  
Successfully connected, you can directly press the “HOME” button, the indicator light will flash slowly, and it will automatically reconnect.

**PC 2.4G computer receiver mode:**  
Press and hold the “B” button, then press the “HOME” button. After 2 seconds, enter the computer mode. The controller indicator light on the controller will flash quickly, indicating that it is in PC connection mode. The computer receiver is plugged into the computer. After successful connection, the indicator light on the handle remains on [cyan].  
Successfully connected, you can directly press the “HOME” button, the indicator light will flash slowly, and it will automatically reconnect.

**Motor vibration force adjustment:**  
Pressing and holding the TURBO+right joystick up and down can enhance and weaken the motor vibration force

**Macro programming:**

**Back macro extension settings:**  
① Press and hold the “programming key” on the handle, then press “M1”. At this time, the indicator light will flash quickly, which is the setting mode [M1 setting method].  
② After the setting mode is turned on, the indicator light will flash quickly, at this time, the buttons can be set, and the key pressed by the handle will be recorded on the M1 button. For example, if you want to set A, then A will be entered into M1. [This key is listed: other key values can also be entered]  
③ If multiple buttons need to be set: press A, then B, then X, and then Y, and then press Y, then A, then X, then Y, then Z, then A will be recorded in M1. [This key is listed: other key values can also be entered]  
④ After pressing the button, press M1 again to complete the programming, and the indicator light will remain on [red].

**Handle charging/hibernation/wake-up function:**  
1. Handle charging function:  
When the handle is low, the indicator light flashes quickly to indicate;  
When the handle is high, the indicator light flashes slowly to indicate;  
When fully charged, the handle shuts down;  
2. Handle sleep/up/standby function:  
A. The handle automatically shuts down and sleeps when there are no button operations within 5 minutes;  
B. When you need to use it again, you need to press the “HOME” key to wake up and reconnect;  
C. In the power-on state, press and hold the “HOME” button for 8 seconds to shut down the product and turn off all LED indicators.

**Precautions:**

1. Do not store the product in wet or hot places;
2. Do not hit, hit, pierce or attempt to break down the product to avoid unnecessary damage to it;
3. The product has built-in batteries, do not throw them away with garbage;
4. Do not charge the handle near fire or other heat sources;
5. Non-professionals should not disassemble this product, otherwise it is not in the after-sale warranty service.

**Product List:**

- wireless handle \*1
- instructions \*1
- TYPE-C USB \*1

-- P11 --

**PC 2.4G mode:**  
On the handle, press and hold the “B” button, then press the “HOME” button. After 2 seconds, enter PC 2.4G mode. The controller indicator light on the controller will flash quickly, indicating that it is in PC 2.4G mode. The computer receiver is connected to the computer. After successful connection, the indicator light on the handle remains on [cyan].  
Successfully connected, you can directly press the “HOME” button, the indicator light will flash slowly, and it will automatically reconnect.

**ABXY key value exchange function:**  
Press and hold the handle “Y”+“A”+“HOME”, the ABXY key value can be interchanged with the PC layout key value and the Switch layout key value

-- P12 --

**Operation and usage mode:**

Bluetooth mode:		Android/Harmony OS	iOS system
Applicable system	ShootingPlus V3	Android Standard Mode	iOS MFI mode
Working mode	X+HOME	X+HOME	B+HOME
Mode pairing (2 seconds)	A+HOME		
Status indicator	Red	Orange	Purple
notes	Play games down from the Android Market	Play Android HD Game Hall	Play the MFI game ShanWan MFI App for download

**Computer receiver and data cable mode:**

Applicable system		Computer/PC/Bluetooth	PC 2.4G	PS3 / PS4 / PS5	Switch
Mode pairing (2 seconds)	RB+HOME	LB+HOME	Plug in USB data cable	RT+HOME or Plug in USB	
Status indicator	Cyan	Cyan	Blue	Green	
notes	Play X-input games	Play X-input and D-input game	Play PS3/PS4 games	Playing Games	

\*Computer needs an optional computer receiver

-- P13 --

**TURBO settings:**  
Press “A” and then “T” to activate Turbo mode;  
Press “A” for the second time and then “T”, the “A” button will automatically send consecutive messages;  
Press “A” for the third time and then “T” to turn off the burst (return to its original state)

When the “A” button is in AUTO mode, press and hold the “TURBO+left joystick up and down” button to set the speed of the automatic burst, which is 15 beats per second, 25 beats per second, and 8 beats per second, respectively. (Note: the setting method for other function keys is the same as above)

-- P14 --

**Handle charging/hibernation/wake-up function:**  
1. Handle charging function:  
When the handle is low, the indicator light flashes quickly to indicate;  
When the handle is high, the indicator light flashes slowly to indicate;  
When fully charged, the handle shuts down;  
2. Handle sleep/up/standby function:  
A. The handle automatically shuts down and sleeps when there are no button operations within 5 minutes;  
B. When you need to use it again, you need to press the “HOME” key to wake up and reconnect;  
C. In the power-on state, press and hold the “HOME” button for 8 seconds to shut down the product and turn off all LED indicators.

-- P15 --

**Precautions:**

1. Do not store the product in wet or hot places;
2. Do not hit, hit, pierce or attempt to break down the product to avoid unnecessary damage to it;
3. The product has built-in batteries, do not throw them away with garbage;
4. Do not charge the handle near fire or other heat sources;
5. Non-professionals should not disassemble this product, otherwise it is not in the after-sale warranty service.